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Datum 25 augustus 2014 
  
Namens fractie PvdA 
  
Indiener Annie van der Velden 
  
Vraag Eind juli werd ik door enkele verontwaardigde inwoners uit mijn wijk 

(Reuversveld) die dagelijks een ommetje maken richting Maas - 
Berkengebied aangesproken over "vernielingen" aan het talud langs de 
Oude Veerweg. Het betreft het stukje Oude Veerweg gelegen aan de 
linkerzijde komende vanaf de Berkenweg richting Maasdal. Veel 
wandelaars beschouwen dit deel van de weg als een soort "holleweg". 
Enkele dagen later ontving ik van een tweetal hondenbezitters foto's over 
de ravage met de vraag waarom dit zo moest (die braomele zien toch zoë 
lekker, waorom mótte die weg, die buim sjtaon nemes in de waeg etc). 

 
Enkele foto's die ik ontving, stuur ik als bijlage mee. Naar aanleiding 
hiervan ben ikzelf ter plekke poolshoogte gaan nemen en ook ik moest 
even mijn wenkbrauwen fronsen. De toplaag van de verharde zandweg is 
met braamstruiken en onderbegroeing naar boven geschoven. De weg is 
verbreed. Van kastanje en eik resten slechts nog stobben. Kennelijk is 
een sjofel ingezet. Konijnenholen zijn bloot komen te liggen. Een jogger 
die mij passeerde riep: "Beesel greunste dörp laot mich neet lache". Ook 
ik ben mij ervan bewust dat er van tijd tot tijd onderhoud gepleegd moet 
worden aan de zandweg, met name het snoeien van de braamstruiken 
die over de weg hangen om een vrije onbelemmerde doorgang te 
garanderen voor fietsers/wandelaars en recreanten. De grove manier 
waarop een een ander is gebeurd is natuurlijk een heel ander verhaal. 

 
Het landbouwverkeer kan vanaf de Maaszijde de akkers goed bereiken, 
daarvoor hoeft de Oude Veerweg ter hoogte van het bosgebied niet 
verbreed te worden. Ook moeten we niet al te puriteins doen over bomen 
die wellicht niet in ons landschap thuishoren. Denk met name aan de 
populieren in Zuid-Limburg die de meeste maretakken herbergen. Wat 
zou dit landschap zijn zonder. Linnaeus zou zich in zijn graf omdraaien. 
Dat de kastanje en eik straks weer gaan uitlopen daar twijfel ik niet aan, 
maar waarom zouden deze bomen niet tot volle wasdom mogen komen? 
Feit is dat diverse inwoners en recreanten een stuk natuurbeleving/plezier 
is afgenomen, een stuk nestgelegenheid voor vogels en 
schuilgelegenheid voor wild is verdwenen. Graag verneem ik wat de 
aanleiding was voor dit "onderhoud" en hoe men in de toekomst te werk 
wil gaan? 
 

Antwoord De werkzaamheden die we hebben uitgevoerd zijn reguliere 
onderhoudswerkzaamheden die we elke 3 tot 4 jaar uitvoeren. Normaliter 
voeren we deze werkzaamheden in de winterperiode uit. Echter vanwege 
klachten van zakelijke gebruikers van de weg over het hinderlijk groen, 
waardoor de berijdbaarheid van de weg in het gedrang kwam , en 
waarvan wij hebben geoordeeld dat de klachten terecht waren, hebben 
we deze onderhoudswerkzaamheden voor dit weggedeelte nu in de 
zomerperiode uitgevoerd. 

  
Portefeuillehouder* Jan Smolenaars 
  
Afhandeling* 1 september 2014 
 

 


